
Referat fra FAU-møte 10. mars 2025 kl. 1800 på Holviga Barneskole. 
 
 
Til stede:  
FAU: Tor S. Eide, Andreas Topland, Bård Hemnes, Øystein Fossestøl, Lina Henriksen, Nina 
Boskovic og Jan Vidar R. Midtbø 
 
Andre: Ruth Skåre Grunnøy (rektor).  
 
 
Referent:  
Jan Vidar R. Midtbø 
 
 
Godkjenning av innkalling 
Ingen bemerkninger. 
 
Konklusjon: Godkjent 
 
 
Godkjenning av referat fra forrige møte 
Noen bemerkninger 
 
Konklusjon: Bemerkningene diskuteres i etterkant, og nytt referat blir sendt rundt. 
 
 
Informasjon fra skolen 
Rektor informerte om status ved skolen. 

• Budsjettet er i balanse. Lønnsutgiftene er noe over budsjettert. 
• Kommunen har høyt sykefravær. Holviga Barneskole har per nå er sykefravær 7,2%. 

Dette er høyt, men er lavere enn kommunens snitt. Karensdagene for å innhente vikar 
ved sykefravær, skaper ofte avvik fra lærernormen.  

• Antallet pågående §12-saker ble nevnt 
• Kontrakt på ny skole er signert. Informasjon om dette finnes via kommunens nettsider. 

Det skal avholdes et informasjonsmøte, hvor noen FAU-representanter vil være til 
stede. 

 
 
Status 17. mai 
17. maikomiteen har kontroll på forberedelsene. 
 
Barnetoget blir i år uten lærere, så foreldre og foresatte må derfor følge elevene. FAU vil 
sende ut informasjon til foreldrekontaktene i hver klasse, med anbefalinger på hvordan 
foreldrefølgingen bør organiseres. 
 



FAU vil premiere det trinnet som gir det beste inntrykket, og skaper den beste 17. mai-
stemningen. 
 
Skolebåten 
Øistein Fossestøl følger opp båtkomiteen slik at båten blir klargjort og kommer på sjøen.  
 
 
Informasjon fra KFU 

• KFU hadde møte 26. februar. 17. mai var en av de større sakene. Det viser seg at noen 
av skolene ikke vil stille i kommunens tog i Grimstad sentrum. 

 
• KFU ber FAU diskutere to saker: 

 
1. Kommunen har besluttet å kutte i sosiallærerstillinger på barnetrinnet, da dette 

ikke er lovpålagt. På Holviga Barneskole er dette ansvaret fordelt på faglederne. 
Det innebærer dermed ingen endringer for Holviga Barneskole. 

2. Elevrådet: Kontaktlærer for elevrådet blir kuttet. KFU ber FAU diskutere hvilke 
konsekvenser dette vil ha for skolen. Rektor har ikke fått beskjed om at dette 
kuttes, så inntil videre vil elevrådet ved Holviga Barneskole ha kontaktlærer. FAU 
vil derfor avvente å ha en mening om dette. 

 
• KFU har levert innsynsbegjæring på hva kuttene i oppvekstsektoren vil innebære. 

Denne er avslått fordi kommunen mener den er for generell. FAU ved Grimstad 
Ungdomsskole følger denne saken opp videre. 

 
 
 
 
 
 


